
Protokól Nr LVIII/2010

z obrad LVIII Sesji Rady Gminy Ksawerów,

która odbyla sie w dniu 25 marca 2010 r. w sali konferencyjnej

Ad. l.

Przewodniczacy Rady Tadeusz Grala o godz. 11 :00 otworzyl LVIII Sesje Rady Gminy

Ksawerów i powital wszystkich obecnych. Nastepnie stwierdzil, iz zgodnie z lista obecnosci w sesji

uczestniczy 14 radnych i jest zachowane kworum wladne do podejmowania prawomocnych uchwal.

Lista obecnosci radnych i soltysów stanowi zalacznik do niniejszego protokolu.

Ponadto w sesji uczestniczyli:

- Wójt Gminy Ksawerów - Maria Kopczewska,

- Zastepca Wójta - Rafal Tustanowski,

- Skarbnik - Robert Zwierzynski,

- Soltysi Gminy Ksawerów.

Po otworzeniu LVIII Sesji Rady Gminy Ksawerów nastapilo uroczyste wreczenie nagród Wójta za

szczególne osiagniecia artystyczne. Mlodzi artysci zagrali kilka utworów w sali konferencyjnej

Urzedu Gminy Ksawerów, pokazujac tym samym swoje umiejetnosci i pasje.

Nagrody:

Adam Ostrowski 500zl

Andrzej Jedraszek 500 zl

Robert Chlebicki 1 000 zl

Mlodzi chlopcy wzieli udzial w konkursie "na mlodego fagociste i oboiste".

Ad. 2.

W glosowaniu Rada Gminy Ksawerów - 14 glosami "za': , bez glosów przeciwnych

wstrzymujacych sie zatwierdzila nastepujacy porzadek obrad:

1. Otwarcie obrad LVIII Sesji Rady Gminy Ksawerów.

2. Zatwierdzenie porzadku obrad.

3. Wreczenie nagrody Wójta za szczególne osiagniecia artystyczne.

4. Powolanie Komisji Uchwal i Wniosków.

5. Interpelacje i zapytania radnych oraz zaproszonych gosci.

6. Informacja Wójta.

7. Informacja Przewodniczacego Rady.

8. Podjecie uchwal:



8.1. w sprawie regulaminu utrzymania czystosci i porzadku na terenie Gminy Ksawerów

8.2. w sprawie przyjecia darowizny

8.3. w sprawie zmian budzetu Gminy Ksawerów na 2010 rok (42402 zl)

8.4. w sprawie zmian budzetu Gminy Ksawerów na 2010 rok ( 3 000 zl)

8.5. w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiazywania Problemów

Alkoholowych na 2010 r.

8.6. w sprawie zmian w budzecie Gminy Ksawerów na 20 l O rok ( GOPS )

8.7. w sprawie zmian budzetu Gminy Ksawerów na 2010 rok ( Gospodarka

Pozabudzetowa)

8.8. w sprawie zmian budzetu Gminy Ksawerów na 2010 rok (288 887 zl)

9. Zatwierdzenie protokolu:

- z LVII Sesji Rady Gminy Ksawerów z dnia 11 marca 2010 r.

10. Wolne wnioski i sprawy rózne.

11. Zamkniecie obrad LVIII Sesji Rady Gminy.

AdA.

Do Komisji Uchwal i Wniosków zaproponowano kandydatury - radna Anne Szczesniak- Rydz i

radna Urszule Swiatkowska, które wyrazily zgode. Za przyjeciem Komisji Uchwal i Wniosków w

przedstawionym skladzie glosowalo 14 radnych, glosów przeciw i wstrzymujacych nie bylo.

Ad.6.

Sprawozdanie z pracy Wójta Gminy Ksawerów:

I Zarzadzenie Wóita:

w sprawie powolania w Urzedzie Gminy Ksawerów Komisji Przetargowej do

przeprowadzania postepowania w zakresie zamówienia publicznego pn: "Budowa sieci

wodociagowej z przylaczami i sieci kanalizacji sanitarnej z przykanalikami w ul. Wspólnej,

Przeswit w Ksawerowie"

w sprawie powolania w Urzedzie Gminy Ksawerów Komisji Przetargowej do

przeprowadzania postepowania w zakresie zamówienia publicznego pn: "Zakup samochodu

ratowniczo-gasniczego dla potrzeb OSP w Woli Zaradzynskiej"

w sprawie wykonania budzetu za 2009 r.

II Waznieisze spotkania i narady

22 marca - nieplanowane spotkanie zorganizowane przez radnego Piotra Kuznickiego z

mieszkancami ul. Granicznej w sprawie inwestycji wodno- kanalizacyjnej w tej ulicy;



23 marca - spotkanie z wladzami Lodzi, Pabianic i MPK Lódz, zorgamzowanym w

Urzedzie Gminy Ksawerów w sprawie funkcjonowania tramwaju po 30-tym czerwca 2010 r.

Referat Gospodarki Komuna1nei

wyloniono dostawce samochodu ratowniczo- gasniczego dla potrzeb OSP w Woli

Zaradzynskiej, Gmina Ksawerów. Wartosc oferty ok 520000 zl brutto;

ogloszono przetarg na wykonawce inwestycji pn; "Budowa sieci wod-kan w ul. Ogrodniczej

w Ksawerowie" - skladanie ofert do 29.03.2010 r.;

ogloszono przetarg na wykonawce inwestycji pn: "Budowa sieci wod-kan w ul. Wspólnej i

Przeswit w Ksawerowie" - skladanie ofert do 31.03.2010 r.;

trwaja prace przy realizacji zadania pn: "Przebudowa i rozbudowa istniejacego budynku

bylej przychodni lekarskiej na Gminny Dom Kultury z biblioteka";

pracownicy gospodarczy - dokonano miejscowych napraw dróg o nawierzchni gruntowej:

Boczna, Piekna, Dobra, Mickiewicza, Bema, Cienista, Letnia, Chmielna - aktualnie trwa równanie

dróg równiarka.

Wójt Gminy Maria Kopczewska - nawiazala do badan geologicznych, metoda sejsmiczna. PGE

Elektrownia Belchatów planuje magazynowanie dwutlenku wegla w specjalnych zbiornikach pod

powierzchnia ziemi. Istnieje niewielkie prawdopodobienstwo jest, ze takie skladowanie dwutlenku

wegla bedzie mialo miej sce na terenie Gminy Ksawerów. Dwutlenek wegla nie moze zostac

zatloczony pod ziemie w dowolnym miejscu. Do lokalizacji podziemnego miejsca zatlaczania

dwutlenku wegla potrzeba wielu dokladnych badan ultradzwiekami, które gwarantuja 100%

bezpieczenstwa skladowania w danym miejscu. Badania na terenie Ksawerowa rozpoczna sie z

poczatkiem kwietnia i beda trwaly do konca lipca 2010 r.

Zbiorniki najbardziej sprzyjajace znajduja sie w Lutomiersku, Tuszynie oraz w Kutnie. Dwutlenek

wegla zostanie wtloczony pod cisnieniem, specjalnymi rurociagami - 6 km w glab ziemi do

zbiorników, które stanowic beda naturalne warstwy ziemi.

Sprawozdanie z dzialalnosci Gminnei Jednostki Wod-Kan Ksawerów od dnia 26.01.2010 do dnia

23.03.2010 r.

wydano warunki techniczne na 20 przylaczy wodociagowych i 20 warunków na przylacza

kanalizacyjne inwestorom indywidualnym (ul. Sucha, ul. Orzechowa, ul. Maly Skret);

wydano warunki techniczne na wykonanie odcinka sieci wodociagowej i kanalizacyjnej do

dzialki przy ul. Zeromskiego;

usunieto awarie przylacza wodociagowego w budynku przy ul. Zaradzynskiej 39;



udrozniono odcinek przylacza kanalizacyjnego osiedle Widzew Blok H.

Przewodniczacy posiedzenia Wspólnej Komisji Henryk Nowak - wszystkie projekty uchwal na

LVIII Sesje Rady Gminy Ksawerów w dniu 25.03.2010 r. zostaly zaopiniowane pozytywnie.

Ad 8.1.

Przewodniczacy Rady Tadeusz Grala odczytal projekt uchwaly nr LVIII/419/l0 Rady Gminy

Ksawerów w sprawie regulaminu utrzymania czystosci i porzadku na terenie Gminy Ksawerów.

Wobec braku pytan w sprawie przedmiotowego projektu uchwal Przewodniczacy Rady Tadeusz

Grala postawil wniosek o podjecie uchwaly nr LVIII/4l9/l0 Rady Gminy Ksawerów w sprawie

regulaminu utrzymania czystosci i porzadku na terenie Gminy Ksawerów.

Przewodniczacy Rady Tadeusz Grala stwierdzil, ze za podjeciem uchwaly Nr LVIII/419/l0 Rady

Gminy Ksawerów z dnia 25 marca 2010 r. w sprawie regulaminu utrzymania czystosci i porzadku

na terenie Gminy Ksawerów - glosowalo 14 radnych, glosów przeciw i wstrzymujacych nie

stwierdzono.

Przewodniczacy Rady Tadeusz Grala stwierdzil, ze uchwala zostala podjeta jednoglosnie.

Ad 8.2.

Przewodniczacy Rady Tadeusz Grala odczytal projekt uchwaly nr LVIII/420/l0 Rady Gminy

Ksawerów w sprawie przyjecia darowizny. Wobec braku pytan w sprawie przedmiotowego

projektu uchwal Przewodniczacy Rady Tadeusz Grala postawil wniosek o podjecie uchwaly nr

LVIII/420/l0 Rady Gminy Ksawerów w sprawie przyjecia darowizny.

Przewodniczacy Rady Tadeusz Grala stwierdzil, ze za podjeciem uchwaly Nr LVIII/420/l0 Rady

Gminy Ksawerów z dnia 25 marca 2010 r. w sprawie przyjecia darowizny - glosowalo 14 radnych,

glosów przeciw i wstrzymujacych nie stwierdzono.

Przewodniczacy Rady Tadeusz Grala stwierdzil, ze uchwala zostala podjeta jednoglosnie.

Ad 8.3.

Przewodniczacy Rady Tadeusz Grala odczytal projekt uchwaly nr LVIII/421/l0 Rady Gminy

Ksawerów w sprawie zmian budzetu Gminy Ksawerów na 2010 rok. Wobec braku pytan w

sprawie przedmiotowego projektu uchwal Przewodniczacy Rady Tadeusz Grala postawil wniosek o

podjecie uchwaly nr LVIII/421110 Rady Gminy Ksawerów w sprawie zmian budzetu Gminy

Ksawerów na 2010 rok.

Przewodniczacy Rady Tadeusz Grala stwierdzil, ze za podjeciem uchwaly Nr LVIII/42111O Rady

Gminy Ksawerów z dnia 25 marca 2010 r. w sprawie zmian budzetu Gminy Ksawerów na 2010 r.



- glosowalo 12 radnych, glosów przeciw nie stwierdzono, wstrzymujacych - 2.

e Radna Maria Wróbel oraz Radna Barbara Wódka wstrzymaly sie od glosu).

Ad 8.4.

Przewodniczacy Rady Tadeusz Grala odczytal projekt uchwaly m LVIII/422110 Rady Gminy

Ksawerów w sprawie zmian budzetu Gminy Ksawerów na 2010 rok. Wobec braku pytan w

sprawie przedmiotowego projektu uchwal Przewodniczacy Rady Tadeusz Grala postawil wniosek o

podjecie uchwaly m LVIII/422/10 Rady Gminy Ksawerów w sprawie zmian budzetu Gminy

Ksawerów na 2010 rok.

Przewodniczacy Rady Tadeusz Grala stwierdzil, ze za podjeciem uchwaly Nr LVIII/422110 Rady

Gminy Ksawerów z dnia 25 marca 2010 r. w sprawie zmian budzetu Gminy Ksawerów na 20 lOr.

- glosowalo 14 radnych, glosów przeciw i wstrzymujacych nie stwierdzono.

Przewodniczacy Rady Tadeusz Grala stwierdzil, ze uchwala zostala podjeta jednoglosnie.

Ad 8.5.

Przewodniczacy Rady Tadeusz Grala odczytal projekt uchwaly m LVIII/423110 Rady Gminy

Ksawerów w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiazywania Problemów

Alkoholowych na 2010 rok. Wobec braku pytan w sprawie przedmiotowego projektu uchwal

Przewodniczacy Rady Tadeusz Grala postawil wniosek o podjecie uchwaly m LVIII/423110 Rady

Gminy Ksawerów w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiazywania

Problemów Alkoholowych na 2010 rok.

Przewodniczacy Rady Tadeusz Grala stwierdzil, ze za podjeciem uchwaly Nr LVIII/423 11ORady

Gminy Ksawerów z dnia 25 marca 2010 r. w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki

i Rozwiazywania Problemów Alkoholowych na 2010 r.. - glosowalo 14 radnych, glosów przeciw i

wstrzymujacych nie stwierdzono.

Przewodniczacy Rady Tadeusz Grala stwierdzil, ze uchwala zostala podjeta jednoglosnie.

Ad 8.6.

Przewodniczacy Rady Tadeusz Grala odczytal projekt uchwaly m LVIII/424110 Rady Gminy

Ksawerów w sprawie zmian w budzecie Gminy Ksawerów na 2010 rok. Wobec braku pytan w

sprawie przedmiotowego projektu uchwal Przewodniczacy Rady Tadeusz Grala postawil wniosek o

podjecie uchwaly m LVIII/424110 Rady Gminy Ksawerów w sprawie zmian w budzecie Gminy

Ksawerów na 2010 rok.

Przewodniczacy Rady Tadeusz Grala stwierdzil, ze za podjeciem uchwaly Nr LVIII/424110 Rady

Gminy Ksawerów z dnia 25 marca 2010 r. w sprawie zmian w budzecie Gminy Ksawerów na 2010



rok - glosowalo 12 radnych, glosów przeciw nie stwierdzono, wstrzymujacych - 2 ..

(Radna Maria Wróbel oraz Radna Barbara Wódka wstrzymaly sie od glosu).

Ad 8.7.

Przewodniczacy Rady Tadeusz Grala odczytal projekt uchwaly m LVIII/425110 Rady Gminy

Ksawerów w sprawie zmian budzetu Gminy Ksawerów na 2010 rok. Wobec braku pytan w

sprawie przedmiotowego projektu uchwal Przewodniczacy Rady Tadeusz Grala postawil wniosek o

podjecie uchwaly m LVIII/425110 Rady Gminy Ksawerów w sprawie zmian budzetu Gminy

Ksawerów na 2010 rok.

Przewodniczacy Rady Tadeusz Grala stwierdzil, ze za podjeciem uchwaly Nr LVIII/425110 Rady

Gminy Ksawerów z dnia 25 marca 2010 r. w sprawie zmian budzetu Gminy Ksawerów na 2010 rok

- glosowalo 14 radnych, glosów przeciw i wstrzymujacych nie stwierdzono.

Przewodniczacy Rady Tadeusz Grala stwierdzil, ze uchwala zostala podjeta jednoglosnie.

Ad 8.8.

Przewodniczacy Rady Tadeusz Grala odczytal projekt uchwaly m LVIII/426110 Rady Gminy

Ksawerów w sprawie zmian budzetu Gminy Ksawerów na 2010 rok. Wobec braku pytan w

sprawie przedmiotowego projektu uchwal Przewodniczacy Rady Tadeusz Grala postawil wniosek o

podjecie uchwaly m LVIII/426110 Rady Gminy Ksawerów w sprawie zmian budzetu Gminy

Ksawerów na 2010 rok.

Przewodniczacy Rady Tadeusz Grala stwierdzil, ze za podjeciem uchwaly Nr LVIII/426110 Rady

Gminy Ksawerów z dnia 25 marca 2010 r. w sprawie zmian budzetu Gminy Ksawerów na 2010 rok

- glosowalo 14 radnych, glosów przeciw i wstrzymujacych nie stwierdzono.

Przewodniczacy Rady Tadeusz Grala stwierdzil, ze uchwala zostala podjeta jednoglosnie.

Ad 9.

Przewodniczacy Rady Tadeusz Grala zapytal czy sa uwagi i .zastrzezenia do tresci protokolu z

LVII Sesji Rady Gminy Ksawerów z dnia 11 marca 2010 r. ?

Przewodniczacy Rady Tadeusz Grala postawil wniosek o zatwierdzenie protokolu. Za

zatwierdzeniem tresci protokolu z LVII Sesji Rady Gminy Ksawerów z dnia 11 marca 2010 r. 

glosowalo 13 radnych, glosów przeciw nie stwierdzono, wstrzymujacych - l.

( Radna Maria Wróbel wstrzymala sie od glosu, ze wzgledu na nieobecnosc na LVII Sesji Rady

Gminy Ksawerów w dniu 11 marca 2010 r.).



Ad 10.

Radna Anna Szczesniak- Rydz - równiarka jezdzi i bardzo sie cieszymy. Chcialabym zapytac

Pania Wójt o ulice, moja ulica jest taka, gdzie polozona zostala warstwa destruktu i wiadomo, ze po

tej ciezkiej zimie sa duze ubytki. Równiarka tam nie wjedzie, bo juz takiej mozliwosci nie ma. Czy

jest szansa, zeby te ubytki uzupelnic?

Wójt Gminy Maria Kopczewska - Prosze Panstwa, w pierwszej kolejnosci sa robione te drogi,

które stanowia zagrozenie dojazdu do posesji. Na chwile obecna mamy dwóch pracowników, którzy

sukcesywnie wszystkie ulice naprawiaja. Zarówno gruntowe - w pierwszej kolejnosci, jak i te z

destruktem - beda naprawiane, tylko troche pózniej. Zima bardzo zniszczyla nawierzchnie dróg.

Srodki na ten cel zostana odpowiednio wykorzystane. Wszystkie ulice zostana w odpowiedniej

kolejnosci zrobione. Nie opuscimy zadnej ulicy. Wypuszczana wode na droge dodatkowo niszczy

nawierzchnie. W niedlugim czasie powinno przyjsc dwóch nowych pracowników z Urzedu Pracy,

którzy w chwili obecnej robia badania. Im wiecej bedzie osób, tym praca bedzie sprawniej

wykonywana.

Radna Anna Szczesniak- Rydz - dziekuje bardzo.

Soltys Antoni Archman - zlozyl wniosek:

o naprawe przepustu w ul. Poludniowej oraz ul. Mjr Hubala;

o uporzadkowanie tlucznia po okresie zimowym przed Szkola Podstawowa w Woli

Zaradzynskiej, kamienie rysuja powierzchnie polozonej w tym miejscu kostki;

o wystapienie do Powiatu o naprawe wielkich dziur w ul. Poludniowej;

Przewodniczacy Rady Tadeusz Grala - nalezaloby zglosic odnosnie ulicy Poludniowej, aby

mostek zostal poszerzony. Dwa razy juz byl poprawiany ten mostek, ale duze ciezarowe samochody

niszcza mostek.

Soltys Bogumila Szczepanska - zlozyla wniosek:

o uporzadkowanie rowów po zimie ze wzgledu na duza ilosc smieci, z uwzglednieniem ul.

Dolnej i ul. Getta; zgloszenie od pana Jedraszka;

o zasypanie szlaka dziur ul. Dolna;

o zebranie- spotkanie z mieszkancami ul. Ludowej w terenie - na ulicy; temat spotkania 

rozlewiska na ulicy Ludowej;

Wójt Gmina Maria Kopczewska - pracownicy sukcesywnie naprawiaja wszystkie drogi. Na ulicy

Ludowej zostal zasypany rów melioracyjny, dlatego woda nie splywa.

Zastepca Wójta Rafal Tustanowski - na ulicy nie robi sie zebran.

Soltys Urszula Górczynska - zglosila brak przeplywu wody ul. Szeroka, przy przystanku. Z jednej

strony brak jest w ogóle przepustu wody.

Wójt Gminy Maria Kopczewska - nasi pracownicy przepchali rów. Tym miejscem musi zajac sie



jednak Generalna Dyrekcj a.

Soltys Urszula Górczynska - zglosila, iz mieszkancy zrobili sobie parking dla samochodów przy

budynku poczty - ul. Handlowa, co skutkuje wielkimi dziurami w nawierzchni dróg.

Radny Stefan Jedraszek - powiedzial, ze sciagnal na ul. Nowotki p. Rzadzinskiego, który zadal

mnie i p. Rzepkowskiemu pytanie: Co on ma z tym zrobic? W tej sytuacji nie mielismy wiecej

pytan. Drugie zapytanie jakie zadal p. Rzadzinski dotyczylo czy Gmina Ksawerów bedzie

partycypowala w kosztach, jakie pokryje za naprawe Powiat. Radny Stefan Jedraszek stwierdzil, ze

wiecej do p. Rzadzinskiego nie bedzie dzwonil.

Soltys Janusz Bartold - zaproponowal, aby wyróznic mieszkanca Ksawerowa za obywatelskie

zachowanie. Pan Rutkowski, pomimo 80 lat, w okresie zimowym, w godzinach 6 - 7 rano odsniezal

i posypywal piaskiem chodnik na ul. Jana Pawla.

Radna Barbara Wódka - zapytala co dalej ze sprzedaza mieszkan, które obecnie stoja puste i

przynosza nam straty?

Wójt Gminy Maria Kopczewska - mieszkania strat nie przynosza, cena mieszkan nie ulega

zmianie. Bedziemy robic nastepne przetargi. Jezeli nie uda sie sprzedac mieszkan, nie zostana one

na pewno przeznaczone na mieszkania socjalne, jezeli juz to na mieszkania komunalne. Charakter

mieszkan socjalnych jest zupelnie inny. Rozpoczelismy juz przygotowania do przetargu.

Zainteresowanie mieszkaniem jest, ale w zwiazku z informacja o przygotowaniach do mieszkan

socjalnych - to kazdy czeka, ze otrzyma mieszkanie za darmo.

Na dzien dzisiejszy brak jest kosztów eksploatacyjnych bowiem centralne nie grzeje, a woda nie

jest zuzywana.

Radna Barbara Wódka - gdyby zostaly sprzedane moglyby w tym momencie przynosic nam

zyski.

W ójt Gminy Maria Kopczewska - Szanowni Panstwo- te akurat mieszkania nie beda przynosily

takiego zysku dla gminy, bowiem mieszkania te stanowily beda Wspólnote Mieszkaniowa. Gmina

nie bedzie pobierala czynszu. Koszty jakie beda ponosili mieszkancy - media oraz podatek od

nieruchomosci. Gminajedynie otrzyma jedynie zaplate za sprzedaz mieszkania.

Radna Helena Rusak - zapytala kto wydaje pozwolenia na prowadzenie dzialalnosci - stacji gazu

(butli z gazem)?

Wójt Gminy Maria Kopczewska - gmina nie posiada uprawnien do wydawania tego rodzaju

pozwolen. Takie pozwolenia zostaja wydawane przez Powiat. Nalezy miec pozwolenie od Starosta i

z Urzedu Marszalkowskiego. Dystrybutor musi wyrazic zezwolenie na prowadzenie dzialalnosci.

Koncesj a na okres 5 - 10 lat.

Radna Helena Rusak - na skrzyzowaniu w Ksawerowie prowadzona jest dzialalnosc zwiazana ze

sprzedaza gazu, w sasiedztwie sklepu spozywczego oraz apteki. W zwiazku z tym maja miejsce



zgloszenie zarówno do radnej, jak i do Pani soltys w tej sprawie. Wlasciciel tej stacji na pewno

posiada takie pozwolenie.

Zastepca Wójta Rafal Tustanowski - wlasciciel na pewno posiada pozwolenie na prowadzenie tej

dzialalnosci gospodarczej. W kompetencjach gminy w tym zakresie znajduje sie jedynie wpis do

ewidencji dzialalnosci gospodarczej.

Wlasciciel terenu rozpatruje sprawe zakonczenia pozwolenia dzialania stacji gazu w

tym miejscu, bowiem konczy sie koncesja.

Z jednej strony srodki bezpieczenstwa, z drugiej strony jest to indywidualna sprawa, gdyz jest to

teren prywatny.

Radny Bogumil Niewiadomy - zlozyl wniosek mieszkanców -ul. mjr Hubala dotyczacy

zwiekszenia czestotliwosci oswietlenia, ze wzgledu na duza liczba wypadków.

Wójt Gminy Maria Kopczewska - trwaja rozmowy z Zakladem Energetycznym dotyczace

modernizacji swiatla. Pomiar zostal juz dokonany przez odpowiednie osoby.

W zaleznosci od kategorii drogi - oswietlenie jest odpowiednio rozmieszczane. W czaSIe

modernizacji wniosek zostanie uwzgledniony. Na chwile obecna uzgadniana jest tresc

porozumIema.

Soltys Kazimierz Ludziejewski - zapytal o zlozony wniosek dotyczacy przejscia dla pieszych na

ul. mjr Hubala ?

Wójt Gminy Maria Kopczewska - otrzymalismy odpowiedz od Generalnej Dyrekcji, ze w tym

miejscu nie moze zostac wyznaczone przejscie dla pieszych. Jezeli mieszkancy nadal chca, musza

wyznaczyc inne mIeJsce.

Na nastepnej sesji zostanie Panstwu odczytana odpowiedz Generalnej Dyrekcji na zlozone pismo.

Soltys Kazimierz Ludziejewski - wspomnial o wielkiej dziurze znajdujacej sie na ul. Wolskiej, na

skrzyzowaniu z ul. mjr Hubala.

Wójt Gminy Maria Kopczewska - pracownicy zajeli sie juz ta dziura, która zostala zasypana.

Radna Urszula Swiatkowska - zapytala czy wiadomo kiedy mniej wiecej zostanie dokonczona

praca na ul. Wolskiej?

Wójt Gminy Maria Kopczewska - wyslalismy projekt uchwaly, o który poproszono. Obecnie

projekt jest na etapie przygotowania. Powiat powiedzial, ze chce wykonac to wczesniej.

Radny Stefan Jedraszek - zapytal czy istnieje mozliwosc umieszczenia na ulicach Ksawerowa

tabliczki z informacja kto odpowiada za poszczególne ulice ( Gmina Ksawerów, Powiat

Pabianice )?

Zastepca Wójta Rafal Tustanowski - odpowiedzial, ze jest za.

Radny Stefan Jedraszek - powiedzial, ze obelgi za Powiat zbieramy my.

Przewodniczacy Rady Tadeusz Grala - w przyszlym roku zostana zrobione dwie ulice nalezace



do Powiatu. Ludzie pokazywali beda pózniej jakie sa ulice nalezace do Powiatu, ajakie nalezace do

Gminy Ksawerów.

Radna Helena Rusak - na jakim etapie jest przygotowanie do ul. Jana Pawla?

Wójt Gminy Maria Kopczewska - p. Rzadzinski zapowiedzial, ze ul. Jana Pawla zaplanowana

zostala na 2011 r. Przygotowywane jest pozwolenie wodno- prawne. Nie zaplacilismy ani jednej

zlotówki, bowiem pieniadze przygotowane byly na rok ubiegly.

P. Rzadzinski zapytal czy Gmina Ksawerów bedzie partycypowala w kosztach.

Soltys Bogumila Szczepanska - zglosila ponownie niezadowolenie mieszkanców ul.

Sienkiewicza, dotyczace zakazu parkowania przy posesjach. Mieszkancy sa oburzeni, ze nawet

znajomi, którzy do nich przyjada nie moga nawet na moment zaparkowac pojazdu.

Przewodniczacy Tadeusz Grala - wystapil z propozycja o postawienie wniosku - Zarzadzeniem

Wójta powolac raz w roku Komisji ds kontroli ulic (policjant, strazak i radny z danego okregu).

Radna Anna Szczesniak- Rydz - Miasto Pabianice oraz Zaklad Komunikacyjny zakupili duza

liczbe wiat przystankowych. Czy istnieje mozliwosc, aby na przystanku ul. Zaradzynska ( teren

Miasta Pabianice) stanela wiata przystankowa ?

Wójt Gminy Maria Kopczewska - bylo takie zapewnienie od Miasta Pabianice, ale oczywiscie

Gmina Ksawerów zwróci sie z tym tematem po raz kolejny, aby wiata przystankowa zostala

postawiona na przystanku ul. Zaradzynska.

Radna Maria Wróbel - zlozyla wniosek o przygotowanie alternatywnej drogi dojazdowej do

przedszkola, tej drogi która jest droga gminna.

Wójt Gminy Maria Kopczewska - z tego co pamietam Pani radna skladala juz taki wniosek.

Jestesmy w trakcie przygotowywania.

Radna Maria Wróbel- powiedziala, ze nie jest pewna czy taki wniosek byl zlozony. Jesli tak to

radna powiedziala, ze pozwoli sobie sprawdzic z Marta ten wniosek.

Zastepca Wójta Rafal Tustanowski - ten wniosek byl zgloszony po Komisji objazdowej w roku

ubieglym.

Wójt Gminy Maria Kopczewska - powiedziala, ze na sesji tez byl zgloszony ten wniosek.

Przewodniczacy Rady Tadeusz Grala - powiedzial, ze Pani Wójt prosila jeszcze o glos.

Wójt Gminy Maria Kopczewska - w moim sprawozdaniu, z którym Panstwa zapoznalam byla

informacja o nadzwyczajnym spotkaniu zorganizowanym przez Pana radnego Piotra KuZllickiego.

Chcialabym radnych z tego terenu oraz Pania Soltys przeprosic, ze nie mogli Panstwo uczestniczyc

w tym spotkaniu, ale ja tez zostalam poproszona, sciagnieta z urlopu. Nie wiem czemu mialo sluzyc

to spotkanie, poniewaz bardzo duzo przykrych slów padlo pod moim adresem. Ja bardzo prosze

Panstwa radnych, jestem otwarta na wszelkie spotkania w kazdej chwili, ale kiedy ja mam urlop, tez

chcialbym odpoczac, a nie przychodzic na spotkania, denerwowac sie. Ja moge przyjsc zawsze, ale
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z wczesniej ustalonym terminem spotkania. W poniedzialek, podczas mojego urlopu, pan Rafal

mial okreslona, ustalona liczbe osób do przyjecia i nie sposób bylo w tym momencie, aby dzwonil

do jednych i do drugich osób i przepraszal, ze nie bedzie mógl ich przyjac. Ja bardzo prosze

Panstwa o uzgadnianie terminów spotkan. Jeszcze nigdy nie odmówilam nikomu przyjscia i wziecia

udzialu w spotkaniu, ale ta sprawa naprawde nie nie cierpiala zwloki, zeby natychmiast zwolywac

zebranie i zeby tutaj sie odbylo. Mozna bylo poczekac ten jeden, dwa czy trzy dni, bowiem juz we

wtorek bylam w pracy. Pan Przewodniczacy poprosil mnie na to spotkanie, poczulam sie do

przyjscia, bowiem ja jestem odpowiedzialna za inwestycje, dlatego przyjechalam na to spotkanie. A

co byloby gdybym byla w Zakopanym, badz w innym miejscu? Nie bylo mozliwoscia, aby Pan

Rafal, albo ktokolwiek inny poinformowal radnych z tego okregu oraz Pania Soltys. Zreszta

zlozony zostal wniosek przez Pana radnego Piotra Kuznickiego, aby informowac wszystkich

radnych oraz soltysów o planowanych spotkaniach dotyczacych ich terenu. W obecnej sytuacji ja

czuje sie "nie fair" wobec panstwa radnych. To co dzialo sie na tym spotkaniu przechodzilo ludzkie

pojecie, ze w taki sposób moglo byc zorganizowane spotkanie. Ja bardzo prosze na przyszlosc o

ustalanie ze mna terminów spotkan, poniewaz mam bardzo duzo urlopu i urlop ten chce

wykorzystac, a tym samym odpoczac. Niestety nie jest mi to dane.

Soltys Urszula Górczynska - przypomniala, ze radny Piotr Kuznicki na sesji sam postawil

wniosek, aby informowac wszystkich radnych oraz soltysa o spotkaniach dotyczacych ich terenu.

Pan radny organizuje teraz spotkania i nic o tym nie mówi.

Radna Helena Rusak - jak ja sobie przypominam, a ja jestem radna z tego terenu, nie tak dawno

jak w lutym br. uczestniczylam w spotkaniu mieszkanców ulic: Wspólna, Graniczna, Przeswit,

Jeczmiennej - gdzie zapadly decyzje, byl stworzony protokól.

Radna zapytala z czyjej inicjatywy bylo to poniedzialkowe spotkanie?

Wójt Gminy Maria Kopczewska - ja nie wiem, ale glównym organizatorem byl Pan radny Piotr

KuZllicki. Na tym spotkaniu padly stwierdzenia, ze nie wiadomo z jakich srodków sa realizowane te

inwestycje, ze Pan radny nie wie jakie to sa pieniadze, skad one sie wziely itd. Szanowni Panstwo,

ja naprawde wszystko mówie Panstwu na sesji - jakie sa pieniadze, za co to robimy i jakie sa

opóznienia. Ja naprawde nie kryje niczego, wszystko robione jest etapowo. Zarzucono mi termin

31 marca, nie wiem skad taki termin sie wzial. Szanowni Panstwo pyta sie wszystkich wokól, tylko

nie wójta - chyba cos jest nie tak!

Radna Helena Rusak - ja chcialabym tylko powiedziec, ze z tego co widzimy przetarg na ul.

Przeswit - Wspólna jest ogloszony, czyli realizowane sa te zamierzenia, które byly przedstawione

na spotkaniu z mieszkancami. Mieszkancy w bardzo kulturalny sposób przyjeli te wiadomosci i

uwazam, ze zima byla taka jaka byla, ze poslizg jest to wiadomo. Ja tez na swoja ulice czekalam nie

rok, ale wiecej, bo sa pewne uwarunkowania od których zalezy realizacja. Ja zastanawialabym sie,
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czy ta cala inwestycja, kompleks, zostanie zrealizowany w tym roku, ale uslyszelismy, ze 2 mln zl

dostalismy na realizacje calego tego kwadratu i to tylko kwestia czy miesiac w ta, czy w ta - nie

ma znaczenia. Tak mi sie przynajmniej wydaje. Ja jako radna z tego terenu, gdybym uczestniczyla

w takim spotkaniu, w kulturalny sposób wytlumaczylabym mieszkancom, ze t czasem trzeba

poczekac miesiac, czy dwa miesiace. Jestesmy ludzmi, którzy potrafia w kulturalny sposób

rozmawiac. Na tym wszystkim rzecz polega, bo wtedy zrobimy duzo dla srodowiska. Natomiast

jezeli bedziemy rzucac sobie klody pod nogi, badz wzajemnie sie obrazac i ublizac to do niczego

nie dojdziemy. Do tej pory nasza gmina dzialala bardzo dobrze i sa efekty tego, ze radni potrafia sie

ze soba porozumiec, takze z Pania Wójt. Mieszkancy maja prawo posiadac niepelne informacje, ale

my jako radni, mamy obowiazek wyjasnienia, sa interpelacje, wnioski, zapytania, sprawy rózne.

Bezposrednio mozna z Pania Wójt rozmawiac. Wydaje mi sie, ze jest wiele sposobów. I teraz my

albo wprowadzimy jakies zamieszanie, niezgode w srodowisku, albo bedziemy ze soba

wspólpracowac i wtedy wiele zrobimy. Jezeli beda takie sytuacje jak ta poniedzialkowa to dobrze

byloby gdyby wszyscy uczestniczyli w tym spotkaniu, jak i radni z tego terenu. Pani radna Wódka

jest z naszego terenu. Tez nie byla Pani powiadomiona, ani Pan Zbyszek o tym spotkaniu?

Radny Zbigniew Pluta - Pani dobrze wie, ze i tak ludzie wiedza lepiej.

Wójta Gminy Maria Kopczewska - jezeli pod moim adresem padaly slowa, ze ja klamie, ze

jestem niewiarygodna. Jezeli sam Pan radny atakowal mnie skad sa srodki, kiedy inwestycja bedzie

zrealizowana. Ja Panstwu mówie co i kiedy jest realizowane. Moga byc poslizgi. Panstwo wiecie,

ze Maly Skret jest w tej chwili z opóznieniem. Na poniedzialkowym spotkaniu zarzucano mi takze

kolezenstwo z wykonawca. Wydaje mi sie, ze ja naprawde nie mam sobie nic do zarzucenia. Takze

mieszkancy ul. Suchej moga mi zarzucic, jednak wiadomo, ze warunki pogodowe sa bariera w

rozpoczeciu prac. Dzisiaj jest korytowanie Malego Skretu, ale czy kamien bedzie polozony - nie

wiem czy na to warunki terenowe pozwola. Ale jezeli my mamy tylko jedno zadanie - wlasna ulice

i widzimy tylko wlasna ulice, a nie widzimy, np. ze oglosilam przetarg na ul. Ogrodnicza.

Ksawerów to nie tylko ulica Przeswit, Wspólna i Graniczna. Sukcesywnie musimy na jakims

kawalku robic przetargi. Jezeli chodzi o tamten kwadrat mamy ustalony harmonogram z Panem

Marszalkiem i ja z tego musze sie wywiazac. Wszystko musi byc robione, tak jak jest

zaopiniowane. Czy taki problem byl, aby zapytac Wójta, zadzwonic? Wszystkich wokól sie pyta

dlaczego nie jest robiony przetarg ul. Granicznej, a nie osoby która o tym decyduje!

Radny Henryk Nowak - powiedzial, ze jako Przewodniczacy Komisji Gospodarki Ochrony

Srodowiska i Rolnictwa takze powinien byc poinformowany przez radnego Piotra Kuznickiego o

zaplanowanym spotkaniu.

Radny Marian Kaleta - powiedzial, ze nalezy przestrzegac Kodeksu Pracy. Odwolanie z urlopu

jest okreslone przepisami prawa. Pani Wójt mogla nie przyjechac na to spotkanie.



Radna Helena Rusak - oczywiscie byloby to zle odebrane, gdyby Pani Wójt nie bylo na tym

spotkaniu.

Przewodniczacy Tadeusz Grala - w piatek godz. 15, 17 badz 18 Pan Kuznicki dzwonil do mnie i

pierwsze pytanie jakie zadal: z jakich srodków pokryta zostanie inwestycja? Bylem bardzo

zaskoczony, zapytalem o co chodzi. Uslyszalem: z jakich srodków?? Wtedy odpowiedzialem, ze sa

tylko dwa rodzaje mozliwosci - wlasne lub unijne. Pan Kuznicki powiedzial wtedy, ze ma bardzo

wiele problemów i nie moze sie z nikim w gminie dogadac, a Pani Wójt nie odbiera telefonów i

przez to nie moze wyjasnic sobie sprawy. Ja powiedzialem wtedy, ze Pani Wójt jest na urlopie teraz,

a poza tym Pan Kuznicki mial mozliwosc uczestniczenia w kazdym dyzurze, dostepu do Pani Wójt,

ale jak Pan przez okres pól roku ani razu nie przyszedl na swój dyzur, a potem cos Panu

wyskakuje, bo ktos Pana podpuscil. Z Pana zachowania w stosunku do mnie i tonu glosu to ja

zorientowalem sie, ze ktos Pana podpuscil, bo Pan zachowywal sie rygorystycznie w stosunku do

mnie. Wczesniej nigdy Pan tak nie rozmawial. Pan radny KUZllicki oswiadczyl mi, ze zorganizuje

spotkanie. Powiedzialem wtedy, aby Pan KUZllicki rozwazyl sprawe, bo Pani Wójt jest na urlopie.

Pan Kuznicki powtórzyl, ze zorganizuje to spotkanie. Powiedzialem, ze jest to jego sprawa, ale

oczywiscie bede uczestniczyl w tym spotkaniu. Po rozlaczeniu sie z Panem Kuznickim,

pomyslalem, ze aby nie zrobili Panu Kuznickiemu zadnych wstretów wiec zadzwonilem do Pani

Wójt i poinformowalem, ze Pan Piotr chce zorganizowac spotkanie. Zapytalem i poprosilem, czy

Pani Wójt moglaby przybyc na to spotkanie. Myslalem, ze Pan Piotr przemysli sprawe l me

zorganizuje spotkania. W poniedzialek cala "paka" ludzi czekala w urzedzie.

Panie Piotrze, ja przezylem "kupe" lat, dwa razy wiecej niz Pan. Pierwszy raz w historii, podziwiam

Pana jako czlowieka, jak Pan sie zachowywal w stosunku do Pani Wójt. Przy obecnosci ludzi

zarzuca Pan -Pani Wójt, ze klamie, ze mówi nieprawde, ze sie nie zna, ze nie odpowiada za budzet.

PanieKuZllicki czym Pan jest ? Gdzie Pana ludzkie sumienie? Gdzie Pana etyka, etyka czlowieka?

Pan mógl doprowadzic do nieszczescia. Ja tylko przygladalem sie na Pania Wójt. Przez godzine

czasu bije sie w jedna osobe jak w beben. Nie skutkowalo, ze Pan Wójt trzy razy zwrócil sie do

Pana: Panie Piotrze!! Pan Wójt chcial Pana zahamowac. Kto Pana nauczyl tej agresji? Dac panu

pistolet i widly to dzgalbys Pan? Dobijac jeszcze nieboszczyka! Pani Wójt, jak i wszyscy radni

mówia, ze jezeli chce sie zorganizowac spotkanie to nalezy poinformowac wczesniej o

planowanym zebraniu spoleczników, sohysa z tego terenu - uzgodnic i podac temat. A Pan "ni z

gruszki, ni z pietruszki" przyprowadza Pan ludzi. Byl , którego Pan sam

podbudowywal. Ani razu nie zwrócil Pan uwagi mieszkancom, aby sie uspokoili, ograniczyli ze

slowami. Pan jeszcze dolewal oliwy do ognia. Nie tedy droga!! Trzeba troche umiaru. Chcialbym

sie zapytac ekspertów - pani Szczesniak i sohysa Ludziejewskiego, czy byl taki przypadek kiedy

zakladalismy gaz, ze prominenci mieli pierwsi wybudowani gaz i okradli kogos z pieniedzy i
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pobudowali sobie gaz? Czy byly takie przypadki?

Radna Anna Szczesniak -Rydz - rozumiem, ze takie pytanie i zarzut padl?

Przewodniczacy Rady Tadeusz Grala - . wystosowuje pod moim adresem: "Wy

byliscie elita. Pan to byl elita. Cala elita zalozyla sobie gaz".

Wiceprzewodniczacy Piotr Kuznicki - Panie Przewodniczacy ... jak Pan chce cos powiedziec do

mojej mamy to prosze osobiscie.

Przewodniczacy Rady Tadeusz Grala - nie udzielilem Panu glosu.

Wiceprzewodniczacy Piotr Kuznicki - dobrze, to Pan skonczy mówic to ja zaczne.

Przewodniczacy Rady Tadeusz Grala - ja Panu nie bede przeszkadzal.

Wiceprzewodniczacy Piotr Kuznicki - w koncu przerwiemy klamstwa.

Przewodniczacy Rady Tadeusz Grala - w ten sposób sie do mnie odnosi, a ja

chcialem wyjasnic na tym spotkaniu, a Pan Piotr powiedzial: Nie wyjasniaj Pan wcale wiecej, bo

cokolwiek Pan wiecej powiesz to Pana jeszcze wiecej obciazymy.

Panie Piotrze, Pan jeszcze siusial w spodenki, a ja wiele prac spolecznych zrobilem. Jak moze Pan

mnie takie rzeczy zarzucic? Ja powiem tak przy wszystkich: Panie Piotrze, Pan wtedy to byl chory,

naprawde Pan byl chory, Pan powinien, ja nie jestem lekarzem, ale Pan powinien isc do lekarza i sie

leczyc. Ja przepraszam bardzo, ale ja dzisiaj nie moge opanowac swoich emocji, jestem tak

zdenerwowany. Pan Kuznicki, z którym tyle czasu pracowalem, on mnie zarzuca, ze ja was

okradlem. Dopiero . dobry czlowiek, znalazl sie, a ja okradlem panstwa Kuznickich z

pieniedzy. Ja bym zawolal soltysa Ludziejewskiego, radna Szczesniak i przeszlibysmy cala Kolonie

Wole Zaradzynska i pytali ludzi i kto powiedzialby na mnie zle slowo? Gdyby sie taki znalazl,

móglby mi Pan w leb strzelic. Pan sie znalazl w nie odpowiednim miejscu. Ja bardzo przepraszam.

Radna Anna Szczesniak- Rydz - zostalam wywolana i sprowokowana w pewien sposób do

wypowiedzi. Jezeli chodzi o komitet gazyfikacji, ja w tym komitecie nie dzialalam, ale dzialal mój

niezyjacy juz ojciec. Pamietam sytuacje, kiedy to jeszcze w Urzedzie Gminy w

Pabianicach, kiedy zawiazal sie komitet i byla propozycja, aby jedna ulica byla gazyfikowana, bo

taka byla pierwotna wersja. Gaz mial byc doprowadzony tylko w jednej ulicy. Kiedy mieszkancy

Ksawerowa sie o tym dowiedzieli- spotkali sie w Urzedzie Gminy w Pabianicach, wtedy jeszcze

chyba status naczelnika mial. powiedzial wtedy tak: "Kaktus mi na rece

wyrosnie, jezeli jakakolwiek jeszcze ulica w Ksawerowie bedzie miala gaz". Bylo to ponad 20 lat

temu, ale doskonale pamietam, kiedy mój ojciec i Pan Tadeusz Grala stali w wykopach, kiedy nosili

rury, bo wtedy inaczej to wszystko wygladalo, ale robili to wszystko w czynie spolecznym.

Podczas podlaczania gazu w ulicy Ksawerowa, do którego nalezeli nie tylko mieszkancy Kolonii

Woli Zaradzynskiej, ale takze spoleczenstwo z terenu calej gminy. Pan Stefan Jedraszek to

potwierdzi. Ja moge powiedziec, ze znajac te realia, uczestniczac w tym wszystkim, przez te



wszystkie lata, ze nikt nie byl zaopatrzony w gaz jako prominent, vip. Wrecz przeciwnie pamietam

doskonale sytuacje, kiedy Pan Tadeusz Grala, mój ojciec, w deszczu, w wykopach stali. Wszystko

to pózniej odchorowali. Jezeli jest kolejny zarzut - powolania komitetu kanalizacji wodociagowania

w Kolonii Wola Zaradzynska to ja "chyle czola" wszystkim uczestnikom -spolecznikom.

W tej chwili chwalimy ulice, które tworza jakies dokumentacje. Mozemy oczywiscie wyjsc z

zalozenia, ze nie robimy nic, czekamy na Urzad Gminy, na operatywnosc Wójta, zastepcy Wójta, na

srodki unijne, pozyskane badz nie, no i czekamy. Ja rozmawiam z mieszkancami i odpowiedzi sa

bardzo rózne. Niektórzy mieszkancy podaja przyklady gmin w Polsce, gdzie brak jest inicjatyw i

czekaj a na ruch ze strony wladz.

Radny Stefan Jedraszek - tak jak powiedziala Pani Ania, dolaczyly pózniej inne ulice i inne

osoby, dolaczyl z ul. Nowej, p . z ul. Parkowej i robilismy calosc. Z panem

jezdzilismy zamawiac rury, przyjechaly wagonem. Ja wtedy

pracowalem na skladzie. Mialem miej sce, gdzie mozna bylo skladowac te rury, za zgoda pana

Nie bylo jednak nikogo, kto pojechalby te rury rozladowywac. Na skladzie byl jeden z

mieszkanców, mówie do niego: ,Chodz pomóc! On na to, przepraszam na to co powiem, "Ja to ***,

place i nie pójde". W tym czasie ja jeszcze jezdzilem maluchem, a juz dostalem duzego fiata.

Publicznie mialem wykrzyczane, ze tak nakradlem, ze kupilem drugi samochód.

Soltys Kazimierz Ludziejewski - ja chce powiedziec, bo wywolany bylem do tablicy, ze w

zwiazku z tym, ze powstawaly te komitety, pomimo iz zle kojarzyly sie z PRL-em, to "chwala tym

wszystkim", szczególnie w moim solectwie - Panu Grali, Szczesniak, ze ruszyla praca z kopyta.

Nie byloby tych inwestycji, gdyby nie Ci ludzi, którzy byli inicjatorami. To oni podjeli ten trud i

chwala tym ludziom. Apelowalem takze i do radnych, w poprzedniej radzie, jak i w obecnej, aby

brali przyklad pozostale solectwa i m.in Piotrek Kuznicki byl inicjatorem, zeby robic tam

dokumentacje. Radni i soltys sie dolaczyli i obecnie wykonywane sa prace na tym kwadracie.

Ludzie robili dokumentacje i teraz jest w realizacji. Nie ma co sie "buldoczyc", prawde w oczy

mówic, jeden drugiemu niech nie ubliza, bo kultura wszystkich obowiazuje. Zebrania sa

orgamzowane, na których ludzie otrzymuja informacje. W kulturalny sposób mozna wszystko

wytlumaczyc. Mam duze doswiadczenie w organizowaniu zebran na ulicy, ludzie przychodza z

róznym nastawieniem, bo sa nie doinformowani itd. Kiedy ja patrze, ze w budzecie za którym

wszyscy glosowali, sa te ulice ujete. W biuletynie te ulice tez sa wymienione, to Kochani nalezy

informowac ludzi o tym, a wtedy uniknie sie klótni.

Wiceprzewodniczacy Rady Piotr Kuznicki - Prosze Panstwa, moze tutaj, zeby wyjasnic cala te

sytuacje, powiem tak: Skad to sie narodzilo? W zeszlym roku bylo zebranie trzech ulic - Wspólna,

Graniczna, Przeswit. Pan Przewodniczacy byl na tym spotkaniu. Pani soltys tez byla. Wszystkim

mieszkancom zostalo powiedziane, ze Wspólna, Graniczna, Przeswit pójda jednym przetargiem.



Przetarg bedzie rozpisany na koniec roku i mieszkancy po prostu z ta mysla zyli. Na poczatku

powinienem powiedziec, ze my wszyscy jestesmy powolani na swoje funkcje z glosu ludzi. Jezeli

mieszkancy przychodza do mnie, dzwonia do gminy, ja tez dzwonie, kiedy odbedzie sie przetarg,

mial byc z koncem roku, nie bylo, Pani Wójt mówi na sesji, ze ulice pójdajednym przetargiem.

Wójt Gminy Maria Kopczewska - nie prawda ...

Wiceprzewodniczacy Piotr Kuznicki - Pani Wójt, tak zostalo powiedziane. Takie informacje sa

przekazywane mieszkancom. Co sie okazuje .. Dzwonie do pana Marka Rzepkowskiego w sprawie

nawierzchni drogi na jakiej jest Wspólna, Graniczna. Sa trudne warunki, nie ukrywam. Sam

samochód sobie zniszczylem, urwalem dolna pokrywe, ale ok, ja sobie to zrobie. Ja sobie to zrobie,

nie bede sie do gminy o odszkodowanie zglaszal, chociaz powinienem, tak jak to niektórzy

mieszkancy z ul. Granicznej zrobili.

Mieszkancy otrzymuja informacje, ze na ten kwadrat idzie z dniem 31 marca rozstrzygniecie ofert.

Ja taka informacje mieszkancom przekazuje. Mieszkancy wchodza w internet i to nie to, ze

Kuznicki nagaduje. Ja informacje przekazalem takie, jakiem otrzymalem z Urzedu Gminy. Dzwonie

do pana Marka, pytam czemu jest taka sytuacja, ze Graniczna jest wylaczona z przetargu? Pan

Marek odpowiada, ze on nie wie, taka jest decyzja Pani Wójt. Pytam: A dlaczego? Odpowiedz - nie

jest mi w stanie odpowiedziec. No to ludzie skoro ja taka informacje przekazuje mieszkancom, to

oni w trybie natychmiastowym chce sie spotkac. Zadzwonilem do Pana Przewodniczacego, który

tez uczestniczyl w spotkaniu, w koncu jest Przewodniczacym Rady, w pewien sposób ma tez wplyw

na organizacje i prace urzedników w gminie.

Wójt Gminy Maria Kopczewska - nie prawda ...

Wiceprzewodniczacy Piotr Kuznicki - prawda. Bezposrednie glosy dochodza do radnych.

Zadzwonilem do Pana Przewodniczacego i zapytalem jak to jest mozliwe, ze nie ma ul. Granicznej

w przetargu? Ludzie sie bulwersuja i sa zdenerwowani. Pan powiedzial tak: Chcesz Pan sie spotkac

w poniedzialek? Ja mówie: Tak, z mila checia spotkam sie w poniedzialek.

Przewodniczacy Rady Tadeusz Grala - Panie Piotrze, niech Pan nie odwraca kota ogonem.

Wiceprzewodniczacy Piotr Kuznicki - ja nie odwracam. A o tym, ze Pani Wójt bedzie na

spotkaniu dowiedzialem sie dopiero jak przyszedlem do gminy. Pan Przewodniczacy powiedzial

tak: Zorganizowales Pan spotkanie to idz popros teraz Pania Wójt na spotkanie.

Tak wyglada sytuacja i taka jest prawda. Mieszkancy przyszli sie dowiedziec w sprawie inicjatywy

wod~kan, a ja musialem pewne osoby przepraszac za to. Pan mi powiedzial, ze zdejmie mnie z

funkcji wiceprzewodniczacego. Niech Pan mnie sciaga Panie Przewodniczacy! Co Pan mysli, ze ja

mam parcie na wladze, na funkcje? Niech Pan mnie zdejmie z funkcji wiceprzewodniczacego.

Prosze przeglosowac i zdjac mnie z funkcji, bede zwyklym, szeregowym radnym.

Przewodniczacy Rady Tadeusz Grala - wszystko w czasie Panie Piotrze.



Wiceprzewodniczacy Piotr Kuznicki - taka jest prawda. A o tym, ze Pan sciagnal Pania Wójt to ja

nic nie wiedzialem. I teraz tak, prosze Panstwa, zeby uciac spekulacje - po prostu skonfrontujemy

ta sytuacje, zaprosimy mieszkanców na sesje, którzy byli i bedziemy rozmawiac kto mówi prawde,

a kto nie. To jest nagrywane. Pan daleko idace slowa powiedzial, ze moja mama powiedziala, ze

zabral Pan pieniadze. Takie slowa nigdy nie padly! Dlatego ja zwolam wszystkich mieszkanców,

którzy byli na zebraniu i niech sie przetnie w koncu Pana bujanie. Zaskakuje mnie Pan, ze nie ma

Pan meskiej odpowiedzialnosci powiedziec sprawe po imieniu.

Radna Helena Rusak - Piotrek! !

Wiceprzewodniczacy Piotr Kuznicki - nie Pani Helenko, bo jezeli ktos mówi mojej mamie, ze

zabral, to jest dla mnie ...

Przewodniczacy Rady Tadeusz Grala - to mnie powiedziala Pana mama.

Wiceprzewodniczacy Piotr Kuznicki - Pan zarzuca mojej mamie, ze tak powiedziala. Prosze

Panstwa ucinajac te sprawe, stawiam mianowicie tak: powolamy mieszkanców, skonfrontujemy.

Nigdy w zyciu nie powiedzialem Pani Wójt, ze klamie. Powiedzialem, ze nie wierze Pani.

Wójt Gminy Maria Kopczewska - powiedzial Pan, ze klamie.

Wiceprzewodniczacy Piotr Kuznicki - nie nie nie! To skonfrontujemy z mieszkancami.

Przewodniczacy Rady Tadeusz Grala - potwierdzam, ze Pan tak powiedzial.

Wiceprzewodniczacy Piotr Kuznicki - to jest Pana jeden glos. Zwolamy mieszkanców, którzy

byli i wtedy wysluchamy prawdy do konca. Ja na ten temat w tej sprawie nie mam juz nic wiecej do

powiedzenia. Bedziemy rozmawiali na ten temat z mieszkancami. Padly tutaj slowa, ze ja jestem

chory i mam sie leczyc. Nie tedy droga! Jezeli pan w ten sposób obraza, jak Pani Wódce, ze Pan

wyciaga pieniadze - 25 zl. Niech Pan sie zastanowi. Nie koncze tego!

Radna Barbara Wódka - powiedziala, ze byl to wyjatkowy brak kultury i szacunku ze strony

Przewodniczacego Rady.

Wójt Gminy Maria Kopczewska - Panie radny Piotrze, niech Pan nie klamie. To co mówilam

mieszkancom to inwestycja jest jedna, która obejmuje ulice: Wspólna, Graniczna, Przeswit,

Klonowa. To jest jedna inwestycja. Natomiast przetarg jest organizowany osobno:

Wspólna & Przeswit

Graniczna

Maly Skret

Klonowa

Taki jest ulozony harmonogram, a poza tym prosze Pana rozmawialam z panem Rzepkowskim, Pan

Rzepkowski dopiero po mojej rozmowie z Panem, Pan zadzwonil do Pana Rzepkowskiego.

Mówmy sobie prawde. Pan powiedzial, ze ja klamie. To jest pomówienie. Ja powiem tak: wyszlam

z domu, gdzie mnie wychowano w sposób bardzo kulturalny, tak mi sie wydaje, natomiast to co sie



stalo na tym spotkaniu przeroslo moje wyobrazenia, jak mozna tak rozmawiac czlowiek z

czlowiekiem, to byl jedynie dziki wrzask. Wrzask: " l l pana

Piotra. Prosze Panstwa, Pan Przewodniczacy nie ma 18 lat, ja nie mam 18 lat wiec szanujmy sie jak

dorosle osoby. Przede wszystkim miejmy szacunek do Pana Przewodniczacego, który jest wielkim

spolecznikiem. Ja powiem tak: nie znam historii powstania gazu, nie znam historii powstania

kanalizacji, ale powiem jedno, gdyby nie ten komitet, dzisiaj nie mielibysmy gazu, jak to

powiedzial Pan Soltys. Trzeba podziekowac tym ludziom, w jaki sposób zostalo to zrobione ma

wiele do zyczenia, bo powinna wziac udzial gazownia i wladze. Natomiast nie wypowiadajmy

sobie, ze ten wzial, czy tamten wzial. Do mnie tez padl zarzut, kolezenstwa z panem Frakop. Ja nie

znam tego pana. Rozmawiajmy ! Co za awantura byla, ze przetarg na Graniczna bedzie za 2

tygodnie, jak wyjdzie Frakop. Czy z tego powodu miala byc taka afera? Szanowni Panstwo, budzet

na 2010 r. jest, inwestycja jest w nim zapisana. To ja sie z Panstwem rozliczam. Pan

Przewodniczacy nie wie jakja ustawiam prace, bo Pan Przewodniczacy nadzoruje prace Panstwa, a

nie gminy. Ja jestem odpowiedzialna za pracowników urzedu, a nie Pan Przewodniczacy. Pan

Przewodniczacy nawet nie wiedzial jak ja ustalam przetarg, a pan Rzepkowski doskonale wie jak

ida przetargi i informowal Pana. Natomiast mieszkancy ul. Granicznej dzwonia z krzykiem, nie

przedstawiaja sie. Tak samo jak I powiedzial, ze chcial rozmawiac z Wójtem, jego

nazwiska nie ma. Zapytalam dlaczego nie umówil sie w takim razie na spotkanie. Mówil, ze

dzwonil 2 tygodnie. Ja wtedy bylam na urlopie. Szanujmy sie, bo kiedy nie bedziemy sie szanowac,

nie bedzie zadnego efektu. Ja po raz pierwszy widzialam Pana Piotra w takim zachowaniu, ja

myslalam, ze zaraz Pan czlowieka starszego zmasakruje.

Wiceprzewodniczacy Piotr Kuznicki - dlaczego padaja takie stwierdzenia? Ja tego nie rozumiem.

Dlatego tez, zeby skrócic spekulacje, moja osoba moze niektórym osobom przeszkadza, to

skonfrontujemy cala te sytuacje. Powolamy mieszkanców i wtedy bedziemy rozmawiac. Pan wtedy

powie mojej mamie, ze powiedziala Panu, ze Pan jej cos zabral.

Zastepca Rafal Tustanowski - ubolewam nad tym co uslyszalem na tym spotkaniu. Jezeli Pan

Wiceprzewodniczacy Piotr Kuznicki chce skonfrontowania, to chce powiedziec, ze Pani Wójt nie

byla na tym spotkaniu sama i Pan Przewodniczacy tez nie byl sam. Byl na tym spotkaniu Pan

Robert, Pan Rzepkowski, Pan Izbicki. Jezeli Pan chce konfrontacji, to moze byc w tym gronie i z

tego bedzie nagranie.

Wiceprzewodniczacy Piotr Kuznicki - ja tez zaluje, ze to nie bylo protokólowane i nagrywane.

Zastepca Rafal Tustanowski - Jak pracuje tu 11 lat, to jeszcze takiego spotkania nie przezylem.

Mozemy miec rózne racje, stanowiska. To bylo jedno wielkie nieporozumienie. Ci ludzie przyszli z

przeswiadczeniem, ze im sie wycielo ulice Graniczna, co bylo wielkim nieporozumieniem. Zanim

weszlismy na sale mówilem do Pana w moim pokoju, ze to jest jakies jedno wielkie
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nieporozumienie, dajmy sobie spokój.

Wiceprzewodniczacy Rady Piotr Kuznicki - ja tylko mówilem, zeby wytlumaczyc mieszkancom

cala te sytuacje. Ludzie przychodza do mnie. Pan Przewodniczacy powiedzial wtedy: jak Pan

zorganizowales spotkanie, to popros Pania Wójt, zeby przyszla na spotkanie. Pan powiedziales do

mnie: Chcesz Pan rozmawiac, przyjdz Pan w poniedzialek. Ja powiedzialem, ze przyjde z

mieszkancami, zeby im wytlumaczyc. Taka byla prawda.

Zastepca Rafal Tustanowski - spotkanie to byl jeden wielki wrzask.

Wiceprzewodniczacy Rady Piotr Kuznicki - Panie Przewodniczacy nie moze byc tak, ze

mieszkancy przychodza do gminy, czy to z Malego Skretu, Pan jest wybrany z glosu ludzi i Pan

musi reagowac, a Pan mi zarzuca, ze ja napuscilem ludzi i ja mam przepraszac, ze sie idiotycznie

zachowalem. Nie zacytuje. Jechalem z malzonka samochodem dostawczym, Pan stal przy bramie, a

Pan krzyczy do mnie: Kogo Pan zes przyprowadzil? Kobiete spod latami!!

Panie Przewodniczacy chcesz pan uslyszec prawde do konca ? Pani Helenka powiedziala, ze

Przewodniczacy moze nie mial tego na mysli. Pani Helenko!!

Skarbnik Gminy Robert Zwierzynski - bedac spolecznikiem, dzialajac z wyboru ludzi nalezy

przychodzic na wyznaczone dyzury, które pelnia funkcje spotkan z mieszkancami. Skarbnik Robert

Zwierzynski zapytal radnego Piotra Kuznickiego ile razy w ciagu kadencji byl na swoim dyzurze?

Ile razy swiadczyl pomoc spoleczna dla mieszkanców gminy? Mimo, iz ma wyznaczony dzien i

godzine dyzuru. Na palcach dwóch reki mozna zliczyc liczbe przyjsc na swój dyzur.

Wiceprzewodniczacy Rady Piotr Kuznicki - czy jestem na dyzurze, czy nie. Moze wiekszosc

mnie nie ma. Ale powiem tak: Niech kazdy pelni funkcje spolecznika i zrobi tyle dla mieszkanców

swojego solectwa co ja.

Wójt Gminy Maria Kopczewska - Pan Tadeusz przerasta Pana!!

Skarbnik Gminy Robert Zwierzynski - radnym jest sie dla wszystkich, nie tylko dla swojego

regIOnu.

Radna Helena Rusak - jestesmy tutaj po to, aby wyjasnic wszystko. Pospiech doprowadza wlasnie

do niedomówien. Jestem nauczycielem z 35-letnim stazem, jestem w Radzie juz 2,5 kadencji, ale

tak jak powiedziala Pani Wójt i Pan Przewodniczacy, takich zarzutów jeszcze nigdy nie bylo.

Chodzi o kulture ludzka. Wszystkie sprawy, nawet te najtrudniejsze nalezy zalatwic w sposób

kulturalny. Tak jak powiedzielismy, na tym spotkaniu powinni byc radni z tego terenu, soltys i

niemalze cala Rada. Jedni mówia tak, drudzy tak. Wszystkie spotkania z mieszkancami na których

bylam, mieszkancy nie raz przychodzili bardzo zdenerwowani i wzburzeni, bo kazdy na swoim

terenie chcialby miec zrobione wszystko. Nalezy mieszkancom w kulturalny, spokojny sposób

wytlumaczyc, ze wszystkiego naraz nie mozna zrobic. Ja jako radna staralabym sie wytlumaczyc.

Nieraz byly awantury o ulice Cicha, Handlowa, Spóldzielcza. Wszystko staralam sie wytlumaczyc
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w sposób kulturalny. Na pewno bedzie zrobione, skoro tak powiedziala Pani Wójt i sa odpowiednie

zapiski. W domu nieraz tez sobie cos planuje, ale nie zawsze wyjdzie. Czasami trzeba cos odlozyc.

Panie Piotrze, nikt z nas nie jest przeciwko Panu. Zle sie czasami rozumiemy. Ja tez czasami

mialam zyle, jak pytalam o ul. Spóldzielcza. Mieszkancy tez mnie atakowali, ale staralam sie

spokojnie wytlumaczyc, ze czasami warto poczekac. Nigdy nie pozwolilabym sobie, zeby

przyprowadzic mieszkanców i zeby zachowywali sie w taki sposób. Na poprzednim spotkaniu

mieszkancy ul. Granicznej tez byli zbulwersowani, ale kiedy uslyszeli argumenty Pani Wójt

uspokoili sie i zaczeli normalnie rozmawiac. Taka jest nasza rola. My jestesmy do tego powolani.

Wiceprzewodniczacy Rady Piotr Kuznicki - dlatego ja chcialem Z:robic z Panem

Przewodniczacym, zeby ich uspokoic.

Radna Helena Rusak - gdybym byla na takim spotkaniu, zrobilabym wszystko, zeby ludzi

uspokoic, a nie podburzyc. Panie Piotrze, 31 marzec, nie padla taka data. Mieszkancy pytali kiedy

bedzie zrobiona ulica. Powiedziano im, ze jak zostanie odebrany Maly Skret. Takie stwierdzenie

uslyszalam, wiec chyba miesiac czy dwa nie robia duzej róznicy. Piotr, pamietasz jak ludzie z ul.

Zytniej pyskowali?? A teraz mówia, ze dobrze, ze poczekali, bo przynajmniej maja zrobione

porzadnie. Piotrze, prosze mi nie zarzucac, ze ja cos tu robie przed Toba, bo ja Cie szanuje jako

radnego i wspólpracowalam z Toba. Takie zachowanie nie powinno miec miejsca.

Wiceprzewodniczacy Rady Piotr Kuznicki - na jakie zachowanie, pytam ponownie?

Radna Helena Rusak - na pyskówki!

Wiceprzewodniczacy Rady Piotr Kuznicki - ja nie pyskowalem. Jak bylo spotkanie, koniec roku

rozstrzygniety, przetarg na Przeswit, Wspólna, Graniczna. Ludzie to slyszeli. Niech mnie Panstwo

zrozumieja! !

Radna Helena Rusak - nie wolno bylo Ci mieszkanców przyprowadzic. Dlatego, ze mieszkancom

trzeba bylo wytlumaczyc.

Radna Barbara Wódka - mieszkancy maja prawo.

Radna Helena Rusak - wiem, ze maja prawo, ale mieszkancy byli miesiac temu.

Radna Barbara Wódka - moga przyjsc dzisiaj, jutro i pojutrze i codziennie.

Radna Helena Rusak - dlaczego ja jako radna nie moglam byc na tym spotkaniu? Dlaczego mnie

nie poproszono? Wszyscy radni musze byc.

Wójt Gminy Maria Kopczewska - radny Piotr Kuznicki zlozyl wniosek na sesji, aby wszyscy

radni i soltysi, szczególnie z danego solectwa byli informowani o spotkaniu z mieszkancami.

Wiceprzewodniczacy Rady Piotr Kuznicki - wniosek taki zostal zlozony poniewaz bylo zebranie

na ul. Zytniej. Pani powiedziala, ze osobiscie mnie poinformuje, a nie zrobila tego Pani.

To nie byla forma zebrania ulicy, a jedynie szybkiego wyjasnienia, bo widzialem co sie dzieje,

mieszkancy przychodza do mnie i pytaja. To zadzwonilem do Pana Przewodniczacego, który



powiedzial: Chcesz Pan spotkanie to przyjdz Pan w poniedzialek. Powiedzialem,. ze przyjde z

mieszkancami, bo sa zbulwersowani i na tym sie skonczylo, a nie ze ja Pania Wójt sciagam z

urlopu. Jeszcze raz powtórze, jak zdarta plyta, ze mieszkancy przychodza i pytaja. Ja mam kogos

przepraszac? Mieszkancy przychodza do gminy w swojej sprawie, a Pan mnie szantazuje, ze mnie

Pan odwola z funkcji Przewodniczacego. Prosze bardzo. Koncze dyskusje na ten temat.

Przewodniczacy Rady Tadeusz Grala - czy podczas tego zebrania, jak ludzie pyskowali, byla

chociaz jedna reakcja z Pana strony, aby uspokoic atmosfere, zeby nie pyskowali? Ja nie pozwole

na obrazanie Pani Wójt i tutaj jest na pewno wiecej takich osób, które na to nie pozwola.

Wiceprzewodniczacy Rady Piotr Kuznicki - ja nie czuje sie, ze obrazilem Pania Wójt.

Wójt Gminy Maria Kopczewska - budzet byl zatwierdzany na sesji oraz wyrazenie Panstwa

zgody na upowaznienie mnie do podpisania umowy. Wszyscy Panstwo byliscie i wiedzieliscie za to

reke podnosimy. Jezeli radny z terenu nie wie nad czym glosuje i co jest w tej ksiazce budzetowej,

to przepraszam bardzo, do kogo moze miec pretensje?

Wiceprzewodniczacy Piotr Kuznicki - Pani Wójt, budzet jest budzetem. Na zebraniu Pani

powiedziala, ze wszystko pójdzie jednym przetargiem

Wójt Gminy Maria Kopczewska - Pan po prostu nie pamieta juz co Pan mówil na spotkaniu.

Prosze panowac nad emocjami. Ja podejmuje decyzje i to ja decyduje co idzie przetargiem, bo ja sie

z tego rozliczam. Mam podpisana umowe z Marszalkiem Województwa, z której musze sie

rozliczyc. Skonczmy prosze Panstwa te rozmowe na dzisiaj i prowadzmy zdrowa rozmowe. Ja

ludziom mówie prawde i tej prawdy sie nie boje. Wszystko jest ukazywane w biuletynie. Ja wiem,

ze sa rózne odglosy. Ostatnio uslyszalam, ze na Widzewie robimy dom weselny, zamiast

przedszkola. Szanowni Panstwo mówmy prawde, bo ta prawda jest najwazniejsza. Nie nastawiajmy

sie, nie nakrecajmy, bo to wszystko jest na zasadzie, ze jeden nakreca drugiego. Ja sie z Panstwem

rozliczam na koniec kazdego roku i to jest najwazniejsze. Nikt z Panstwa nie wie jakie sa wplywy

do budzetu, czy mieszkancy placa, czy przychodza subwencje. Tak jak Pani Rusak powiedziala

jestesmy wszyscy po to, zeby tlumaczyc. Jezeli jest potrzeba, to ja niejednokrotnie o godz. 18

jezdze do mieszkanców i spotykam sie z nimi i bede sie spotykaE, bo jestem wybrana przez ludzi.

Ulica Graniczna jest i bedzie zrobiona. Nie wykrzykujmy sobie dat - 31 marca.

Wiceprzewodniczacy Piotr Kuznicki - ja taka informacje otrzymalem od pana Marka

Rzepkowskiego, ze 31 marca idzie kwadrat Graniczna, Wspólna, Przeswit. Taka wiec infonnacje

przekazalem mieszkancom. Pózniej mieszkancy wchodza w internet i nie ma takiej ulicy, wiec

pytaja dlaczego tak, a nie inaczej.

Radna Anna Szczesniak- Rydz - zapytala czy na dzien dzisiejszy pojawily sie jakies okolicznosci,

które moglyby zablokowac i wstrzymac inwestycje Wspólna- Graniczna- Przeswit?

Wójt Gminy Maria Kopczewska - nie ma zagrozenia wykonawstwa ulicy Granicznej. Natomiast



bedzie to zadanie robione drugim przetargiem, poniewaz firma na Malym Skrecie wykonala swoje

zadanie z duzym opóznieniem. Pamietacie Panstwo, ze umowa podpisana byla do konca listopada i

wykonawca zawalil sprawe. Z tego tytulu ma naliczone na dzisiaj ok 300 tys zl odsetek. Nie

moglam zrobic drugiego przetargu, poniewaz wszyscy bylibysmy zablokowani. Jak tylko skonczy

firma Frakop to zostanie ogloszony przetarg na ulice Graniczna. Nie ma na dzisiaj jakichkolwiek

zagrozen nie wykonawstwa zadania. Na ten cel pozyskane zostaly srodki unijne - 2 mln zl. Udzial

dotacyjny wynosi ok 50 %. Dzisiaj mamy dopiero 25 marca, nie mozemy wszystkich inwestycji

rozpoczac jednoczesnie.

Radny Stefan Jedraszek - prosze, abysmy juz skonczyli, bo przeradza sie to wszystko w

nieprzyjemna sytuacje. Na okraglo slyszalem od mieszkanców ul. Targowej, Bednarskiej, ze do

siebie kanalizacje zalozylem, a dalej nie. Skonczylo sie to w momencie kiedy Pani Wójt

zorganizowala z miesiecznym wyprzedzeniem spotkanie z mieszkancami tych ulic. Na zebraniu byl

radny Kaleta, radna Ziólkowska, nie bylo czwartego radnego. Uwazam, ze wszystko zostalo

wyjasnione. Mieszkancy powiedzieli, ze zaplaca wówczas, kiedy prace sie rozpoczna. Pani Wójt

powiedziala, ze dokumentacja bedzie zrobiona w 2011 r. Wyciszylo sie i jest teraz spokój.

Ja z 8-letniego doswiadczenia wiem, ze to co powie Pani Wójt to zostanie zrobione.

Radna Maria Wróbel - zapytala o bloki, które maja powstac na Widzewie i pelnic funkcje

mieszkan socjalnych.

Wójt Gminy Maria Kopczewska - powstanie okolo 24 mieszkan socjalnych ( nie beda to

mieszkania socjalno- komunalne) ze wzgledu na duza liczbe potrzeb socjalnych.

Radna Maria Wróbel - zapytala o jeden z tych bloków, który ma powstac w tym roku

kalendarzowym. Czy wybudowanie bloku uwarunkowane jest od liczby sprzedanych mieszkan w

budynku Urzedu Gminy ul. Kosciuszki 3h ?

Wójt Gminy Maria Kopczewska - jezeli nie uda sie sprzedac odpowiedniej liczby mieszkan,

Gmina Ksawerów wystapi o srodki z zewnatrz.

Zostanie ogloszony kolejny przetarg na zakup mieszkan w budynku Urzedu Gminy Ksawerów.

Nalezy sobie jednak uswiadomic, iz mieszkancy nastawieni sa na otrzymanie od gminy mieszkan

socjalnych. Aby jednak otrzymac lokum, nalezy spelniac odpowiednie warunki.

Obecnie na rynku nieruchomosci brak jest zainteresowania kupnem, co wynika z koniunktury

rynku.

Komisja Uchwal i Wniosków na LVIII Sesji Rady Gminy Ksawerów w dniu 25 marca 2010 r.

w sali konferencyjnej Urzedu Gminy Ksawerów nie zanotowala zadnego wniosku.



Ad 11.

Przewodniczacy Rady Tadeusz Grala o godz. 13:30 zamknal obrady LVIII Sesji Rady Gminy
Ksawerów.

•

Protokól sporzadzila:

SEKRETARKA
~ó~~

Marta Ziólkowska

1. Lista obecnosci.

2. Lista soltysów.

3. Projekty uchwal na LVIII Sesje Rady Gminy Ksawerów.

Obradom LVIII Sesji Rady

Gminy Ksawerów

przewodniczyl
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